
Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 30.09.2020 
Prítomní členovia: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Prítomní hostia: podľa priloženej prezenčnej listiny, Mgr. Marie Leginusová (riaditeľka MŠ) 

Program: 
1. Otvorenie, kontrola uznesení 
2. Schválenie Štatútu rady školy na funkčné obdobie 2020-2024 
3. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí na školský rok 2020/2021 
4. Vyjadrenie rady k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

škôl za školský rok 2019/2020 
5. Vyjadrenie rady ku koncepčnému zámeru školy rozpracovaného na roky 2020-2023  
6. Vyjadrenie rady k návrhu rozpočtu MŠ na rok 2021 
7. Vyjadrenie rady k informácii o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu za šk. rok 2020/2021 
8. Informácie o krúžkovej činnosti  
9. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 
10. Rôzne, diskusia 
11. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1 Otvorenie, kontrola uznesení 

 

2 Schválenie Štatútu rady školy na funkčné obdobie 2020-2024 

Predseda rady oboznámil členov s obsahom štatútu. 

Návrh uznesenia č. 1/2020: Rada školy schvaľuje Štatút rady školy na funkčné obdobie 2020-2024 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

3 Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí na školský rok 
2020/2021 

Predseda rady oboznámil členov s plánom zasadnutí rady, ktorý bol prerokovaný s riaditeľkou MŠ. 
Zasadnutie v tomto školskom roku sú plánované vo februári a júni 2021. 

Návrh uznesenia č. 2/2020:  

Hlasovanie: Rada školy schvaľuje plán zasadnutí na školský rok 2020/2021 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 



 

4 Vyjadrenie rady k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach škôl za školský rok 2019/2020 

Zasadnutie rady opustila pani Monika Škovránková. 

Riaditeľka MŠ oboznámila členov rady školy s obsahom správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach škôl za školský rok 2019/2020. Zároveň požiadala radu školy 
o vyjadrenie k predkladanej správe. 

Návrh uznesenia č. 3/2020:  Rada školy odporúča zriaďovateľovi schváliť Správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

5 Vyjadrenie rady ku koncepčnému zámeru školy rozpracovaného 
na roky 2020-2023  

Riaditeľka MŠ oboznámila členov rady školy s obsahom koncepčnéhu zámeru školy rozpracovaného 
na roky 2020-2023. Zároveň požiadala radu školy o vyjadrenie k predkladanej správe. 

Návrh uznesenia č. 4/2020: Rada školy odporúča zriaďovateľovi schváliť koncepčný zámer rozvoja 
MŠ Fándlyho na roky 2020-2023. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

6 Vyjadrenie rady k návrhu rozpočtu MŠ na rok 2021 

Riaditeľka MŠ oboznámila členov rady školy s návrhom rozpočtu na rok 2021. V diskusii zaznela 
požiadavka na zníženie nájmu za budovu elokovaného pracoviska v Hurbanovej Vsi, keďže 
v elokovanom pracovisku je už asi polovica detí priamo z Hurbanovej Vsi.  

Návrh uznesenia č. 5/2020: Rada berie na vedomie rozpočet MŠ na rok 2021. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

7 Vyjadrenie rady k informácii o pedagogicko-organizačnom a 
materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 
za šk. rok 2020/2021 

Riaditeľka MŠ informovala členov rady školy o pedagogicko-organizačnom a materiálno-
technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu za šk. rok 2020/2021. 



 

Návrh uznesenia č. 6/2020: Rada berie na vedomie informáciu o pedagogicko-organizačnom a 
materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu za šk. rok 2020/2021. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

8 Informácie o krúžkovej činnosti  

Riaditeľka MŠ informovala členov rady školy o krúžkovej činnosti. Vzhľadom na súčasnú 
mimoriadnu situáciu je krúžková činnosť obmedzená. 

Návrh uznesenia č. 7/2020: Rada berie na vedomie informácie o krúžkovej činnosti.. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

9 Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 

Riaditeľka MŠ informovala členov rady školy o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy. 
Vzhľadom na súčasnú mimoriadnu situáciu je problém plánovať väčšie projekty – aj kvôli finančnej 
neistote aj kvôli nemožnosti projekty realizovať. 

Návrh uznesenia č. 8/2020: Rada berie na vedomie informácie o prebiehajúcich aktivitách a 
projektoch školy. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

10 Rôzne, diskusia 

Internetové pripojenie – skúsiť sa pripojiť na nové optické vedenie. 

V diskusii sa rada školy venovala problémom MŠ, ktoré boli uvedené aj v správe o činnosti. 
Niektoré problémy, ako napríklad slabé internetové pripojenie, sa dajú riešiť po dohode so 
zriaďovateľom. 

Ďalším bodom bol projekt ihriska, kde sa rada školy dohodla, že pani riaditeľka pripraví zámer na 
posúdenie zriaďovateľovi. 

11 Záver 

Po skončení diskusie predseda rady školy zasadnutie rady ukončil. 
 



 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Ján Pullman ………………………………………..... 

Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová ………………………………………..... 

V Senci dňa 07.10.2020 


